
Protokół nr 70/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 20 listopada 2020 r. 
 

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:23 tego samego 
dnia. W posiedzeniu wzięło udział 3 członków: Starosta- Marcin Paliński, Lech Brzozowski, 
Krzysztof Zdziarski oraz Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu –Renata Mróz, 
Dyrektor ZOZ – Anna Osłowska, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
– Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Komunikacji – Grzegorz Gromański, Kierownik 
Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska.  
 
Porządek obrad: 
I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy. 

II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o wygaszenie trwałego zarządu w stosunku do 

nieruchomości powiatowej. 
2. Informacja odnośnie gospodarowania nieruchomościami powiatowymi. 
3. Rozpatrzenie wniosku o wypłacenie odszkodowania za nieruchomość przejętą na poszerzenie 

drogi powiatowej - ul. Olsztyńskiej. 
III. Wydział Komunikacji: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu z drogi. 

2. Wniosek o umorzenie kary pieniężnej. 
IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Upoważnienia dla dyrektorów do działania w ramach programu aktywna tablica 2020 
2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia listy przyjętych zadań, które zostaną poddane 

konsultacjom społecznym poprzez glosowanie mieszkańców i zadań odrzuconych 
V. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020. 
VI. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia wynagrodzenia miesięcznego dyrektorowi 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na czas funkcjonowania Szpitala Tymczasowego             
w Nidzicy. 

 
Ad. I. 
p. Anna Osłowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 
Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że pacjenci ZOL są odsyłani do innych szpitali, 

ponieważ jeśli pacjentów covidowych przesuniemy do starej części szpitala, to pacjenci ZOL byliby 
zagrożeni zarażeniem. 

p. Lech Brzozowski zapytał, dokąd są pacjenci kierowani? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tam, gdzie są miejsca, na terenie naszego 

województwa. 
Starosta Marcin Paliński przypomniał, że jest decyzja na 61 łóżek covidowych w nowej 

części szpitala i próbujemy wpłynąć na zmianę decyzji. Chcemy, żeby ten szpital i szpital 



tymczasowy zamknął się w tych ilościach, pod warunkiem zapewnienia personelu z zewnątrz. Nasz 
personel jest przemęczony. Ok. 50 łóżek jest już na nowej części szpitala. W wolne miejsca nie 
będziemy już przyjmować, żeby były łóżka respiratorowe. Potrzebny jest anestezjolog. Ponadto 
teraz właśnie wjeżdża duży transport sprzętu do szpitala.  

p. Anna Osłowska dodała, że póki co, szpital funkcjonuje i daje radę. Jest bardzo dużo pracy 
z organizacją. Całościowo jest ZOZ zajęty organizacją nowego szpitala. 

p. Lech Brzozowski zapytał o ilość zachorowań wśród personelu. 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że jest ogromny niedobór personelu wszystkich szczebli. 

Poszukują do pracy każdej osoby.  
Starosta Marcin Paliński podziękował dyrektor ZOZ za ogrom pracy i za bardzo dobrą 

współpracę. 
p. Anna Osłowska podziękowała Staroście za pomoc. 
Więcej pytań do dyrektor ZOZ nie było. 
 
 
Ad. II.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek Powiatowego Zarządu Dróg o wygaszenie 

trwałego zarządu w stosunku do nieruchomości powiatowej, która przebiega przez m. Rączki. 
Wniosek ten jest zasadny, ponieważ działka jest przeznaczona do przekazania dla Gminy Nidzica. 
Jest wykorzystywana na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Należy wszcząć postępowanie 
administracyjne, przeprowadzić procedurę i wydać decyzję. 

Uwag i pytań nie było. Zarząd przychylił się do powyższego wniosku. 
 
 
Ad. II.2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację odnośnie nabycia działki od Gminy Nidzica- 

dla ZSZiO na cele budowy strzelnicy. Burmistrz przychylił się do wniosku. Teraz przekaże 
stosowną uchwałę pod obrady Radzie Miejskiej. Burmistrz proponował wcześniej 90% bonifikaty. 
Rada Miejska zdecyduje ostatecznie o wysokości bonifikaty. Po kolejnych rozmowach, Burmistrz 
poinformował, że zawnioskuje o przyznanie bonifikaty w wysokości 95%. 

p. Iwona Urbanowicz dodała, że zgodnie z planem zagospodarowania, nieruchomość 
przeznaczona jest pod zieleń urządzoną, również pod terenowe urządzenia sportowe. W EGIB są 
to grunty wykorzystywane jako użytek rekreacyjno-wypoczynkowy. Nie będzie można budować 
dużych obiektów, ale obok mamy obiekty szkolne.  

p. Lech Brzozowski zapytał, czy rozmawiano z Burmistrzem o 100% bonifikaty?  
p. Iwona Urbanowicz zauważyła, że to byłaby darowizna. 

 
Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje związane z gospodarowaniem 

nieruchomościami powiatowymi: 
1) o wydaniu pozwolenia na rozbudowę sieci kanalizacyjnej i sanitarnej w Nidzicy i w Piątkach na 
potrzeby programu mieszkanie plus w Nidzicy. Przebiegać ona będzie przez drogi powiatowe; 
2) o wydaniu decyzji odmawiającej pozwolenia na rozbiórkę budynku gospodarczego (stodoły) w 
m. Zaborowo. 
 

Ad. II.3. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek o wypłacenie odszkodowania za nieruchomość 

przejętą na poszerzenie drogi powiatowej - ul. Olsztyńskiej. Przypomniała, że Burmistrz prowadził 
postępowanie, w wyniku którego dokonał podziału i z mocy prawa powiat stał się właścicielem 
gruntu na poszerzenie dr. powiatowej o pow. 1049 m2. Za te grunty byłemu właścicielowi należy 
się odszkodowanie. Wczoraj wpłynął wniosek o wypłacenie odszkodowania. Podkreśliła, że 
nabycie następuje z mocy prawa, a prawo własności musi być potwierdzone wpisem w księdze 



wieczystej. Wpis do dnia dzisiejszego nie został dokonany. p. Iwona Urbanowicz proponowała, 
żeby wstrzymać się z procedurą do momentu, kiedy wpis powiatu zostanie w księdze dokonany. 
Do wnioskodawcy wysłana zostanie stosowna informacja. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższej propozycji. 
 
p. Lech Brzozowski poprosił o informacje ze spotkania z PSONI w sprawie uregulowania 

stanu prawnego nieruchomości w Napiwodzie. 
p. Iwona Urbanowicz stwierdziła, że spotkanie było owocne, ponieważ wiele kwestii na nim 

wyjaśniono. Wypracowano dwie możliwości, jak można stan prawny nieruchomości uregulować. 
Poinformowała PSONI, żeby, jeżeli nadal chce korzystać z garażu, złożyło wniosek na wynajem 
garażu na dalszy okres. 

p. Lech Brzozowski uważa, że dobrym rozwiązaniem byłoby w przyszłości przekazać ten 
budynek z mieszkaniem, ponieważ jest to kłopot również dla powiatu. 

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że można to rozważyć, ale umowa najmu lokalu zawarta 
jest na czas nieoznaczony. Po rozbudowie nieruchomości jest wymóg sporządzenia inwentaryzacji. 
Udział powiatu nie jest zgodny ze stanem faktycznym i nie możemy obecnie w sposób trwały  
rozdysponowywać nieruchomości. Powiat jest tylko właścicielem lokalu z przynależnym garażem. 
Przekazanie garażu wymaga formy Aktu Notarialnego. Należy określić wartość nieruchomości i 
udział w nieruchomości. Na dzień dzisiejszy żadna czynność w kierunku obrotu elementami tej 
nieruchomości nie może mieć miejsca.  

 
Ad. III. 1. 
p. Grzegorz Gromański omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów w 
przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi. Zaznaczył, że przez 8 lat były stawki 
maksymalne, ogłaszane przez ministra. Dzięki tym wielkościom finanse powiatu nie były mocno 
nadwyrężone. Obecnie za 10 m-cy br. przy maksymalnych stawkach mamy stratę 2.948 zł. 
Proponuje, żeby stawki był w wysokości stawek maksymalnych ogłoszonych przez Ministra 
Finanasów. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. III.2. 
p. Grzegorz Gromański poinformował, że wpłynął wniosek mieszkańca powiatu  umorzenie 

kary finansowej w wysokości 600 zł w związku z nie zawiadomieniem Starosty w terminie o 
nabyciu pojazdu. Przedstawił stan majątkowy wnioskodawcy, wysokość dochodu, wysokość 
miesięcznych wydatków oraz zadłużenie. Samochód zakupiony został w lutym, natomiast 
zgłoszony – we wrześniu, stąd taka wysoka kara.   

p. Lech Brzozowski proponował rozłożenie płatności na raty. 
Starosta Marcin Paliński uważał tak samo. 

p. Grzegorz Gromański wyjaśnił, że jeśli wpłynął wniosek o umorzenie, to nie może Zarząd 
rozłożyć na raty. Można wydać decyzję odmowną, a poinformować, że strona może wystąpić o 
rozłożenie na raty. 

Zarząd wyżej przedstawiony wniosek o umorzenie kary pieniężnej rozpatrzył 
odmownie. 

 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że szkoły otrzymały dofinansowanie na realizację 

działań wynikających z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji 
uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-2024 - 
„Aktywna tablica”. Po raz pierwszy mogą uczestniczyć w programie szkoły ponadpodstawowe 



Szkoły skorzystały z dofinansowania zakupu pomocy dydaktycznych - sprzętu elektronicznego. 
Wartość projektu to 17,5 tys. zł na szkołę. 56 tys. zł otrzymaliśmy w sumie na 4 placówki, 14 tys. zł 
wynosi wkład własny. Gdy sprzęt zakupuje organ lub jednostka – Starostwo, to musi odbyć się 
przetarg. Czas nie pozwoliłby na realizację zadania do końca roku. Jeśli dyrektorzy zakupią, to nie 
przekroczą wartości zamówienia do 30.000 euro i mogą zapytanie ofertowe złożyć. W ramach 
programu wystąpiły ZSZiO - interaktywny monitor aktywny 55", ZSO - również, ZSRiO- 3 
laptopy, dotykowy monitor, SOS-W- 5 laptopów.  

Zarząd jednogłośnie upoważnił:  
- dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących - Dariusza Wółkiewicza, 
- dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących - Bogdana Malinowskiego, 
- dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących - Hannę Cierkowską, 
- dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego – Bożenę Breńską  
do działania wynikającego z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 
2020-2024 - „Aktywna tablica”. 

 
Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie ustalenia listy przyjętych 

zadań, które zostaną poddane konsultacjom społecznym poprzez glosowanie mieszkańców i zadań 
odrzuconych. Przypomniała, że do 20.11 był czas na składanie wniosków. Zgłoszone zostały 2 
projekty z Gminy Nidzica, 2 projekty z Gminy Kozłowo, 3 projekty z Gminy Janowiec Kościelny. 
Zespół ds. budżetu obywatelskiego został powołany w celu rozpatrzeni wniosków. Przeanalizował 
złożone dokumenty. Złożyli je konkretni obywatele. Ponieważ nie były kompletne, to były prośby 
o ich uzupełnienie. Jeden z wniosków nie został uzupełniony.  p. Jolanta Tymińska przedstawiła 
złożone wnioski. 

1) Rekultywacja terenu rekreacyjno-sportowego w miejscowości Safronka (propozycja przyjęta). 
2) Teren rekreacyjny w miejscowości Szczepkowo – Pawełki (propozycja przyjęta). 
3) ORDIC WALKING - bezpiecznie i zdrowo - zielone ścieżki dydaktyczne na terenie Gminy 

Janowiec Kościelny (propozycja przyjęta). 
4) Wymiana palisady drewnianej w miejscowości Kozłowo (propozycja przyjęta). 
5) Remont chodnika w miejscowości Sławka Wielka (propozycja przyjęta). 
6) Integracja społeczności lokalnej poprzez przynależność do nieformalnej grupy NIDZICA-

BIEGA-pomarańczowa koszulka (Propozycja odrzucona. Koszt realizacji zadania przekracza 
wartość maksymalną przewidzianą na zadanie nie inwestycyjne. Wnioskodawca mimo 
wezwania do korekty, nie dostosował wniosku do wymagań określonych w uchwale). 

7) Miejsce na selfie. Ramka do zdjęć tzw. "Selfie place" (propozycja przyjęta). 
 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że jeżeli uchwała zostanie podjęta, to lista zostanie 
upubliczniona dzisiaj. Wnioskodawcy, w przypadku odrzuconej oferty, mają termin 7 dni na 
złożenie odwołania. 30 listopada musiałoby się odbyć kolejne posiedzenie Zarządu w celu 
zatwierdzenia listy zadań poddanych konsultacjom społecznym. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy można głosować na inwestycję w innej gminie? 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że na zadanie w danej gminie głosować może tylko 

mieszkaniec tej gminy. Nie może głosować na inne zadania. 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 70/241/2020 w sprawie ustalenia listy 

przyjętych zadań, które zostaną poddane konsultacjom społecznym poprzez głosowanie 
mieszkańców i zadań odrzuconych, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
 



Ad. V.1. 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020, zawierający: 
1) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 462/2020 z dnia 14 listopada 2020 r. 

zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 85141 § 6410 o kwotę 38.870 zł na zakup 
urządzenia USG wraz z monitorem dla zespołów ratownictwa medycznego, których 
dysponentem jest Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 85141 § 6220 o kwotę 38.870 zł; 

2) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 435/2020 z dnia 13 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej w rozdziale 70005 § 2110 o kwotę 780 zł na pokrycie kosztów 
zastępstwa procesowego i adwokackiego w sprawach prowadzonych postępowań egzekucyjnych 
należności Skarbu Państwa. 

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w rozdziale 70005 § 4300 o kwotę 780 zł; 

3) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 433/2020 z dnia 13 listopada 2020 r. 
zmniejszającą plan dotacji celowej w rozdziale 75045 § 2110 o kwotę 3.097,34 zł oraz w § 2120 
o kwotę 427,44 zł przeznaczonej na przeprowadzenie komisji poborowych. 

Zarząd dokonał zmniejszenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 75045 w: § 4110 o kwotę 734,88 zł, § 
4120 o kwotę 22,34 zł, § 4170 o kwotę 2.339,40 zł, § 4300 o kwotę 0,72 zł, § 4110 o kwotę 
188,09 zł, § 4120 o kwotę 3.12 zł, § 4170 o kwotę 236,23 zł; 

4) decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 438/2020 z dnia 16 listopada 2020 r. 
zwiększającą plan dotacji celowej o łączną kwotę 56.000 zł: w rozdziale 80115 § 2130 o kwotę 
28.000 zł, rozdziale 80120 § 2130 o kwotę 14.000 zł, rozdziale 80134 § 2130 o kwotę 14.000 zł,  
na realizacje działań wynikających z Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury 
oraz kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych 
na lata 2020-2024 - „Aktywna tablica”.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów, zgodnie z powyższą decyzją, jak 
również zwiększenia planu wydatków w: rozdziale 80115 § 4240 o kwotę 14.000 zł, 
rozdziale 80115 § 4240 o kwotę 14.000 zł, rozdziale 80134 § 4240 o kwotę 14.000 zł, 
rozdziale 80120 § 4240 o kwotę 14.000 zł; 

5) w związku z powyższą decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Zarząd dokonał 
zmniejszenia planu wydatków w rozdziale 80102 § 4400 o kwotę 14.000 zł, jako zabezpieczenie 
wkładu własnego do zadania „Aktywna tablica”, a następnie zwiększenia planu wydatków w: 
rozdziale 80115 § 4240 o kwotę 3.500 zł, rozdziale 80115 § 4240 o kwotę 3.500 zł, rozdziale 
80134 § 4240 o kwotę 3.500 zł, rozdziale 80120 § 4240 o kwotę 3.500 zł; 

6) wniosek Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji o przesunięcie kwoty 500 zł w ramach 
rozdziału 80146, tj. zmniejszenie § 4210, a zwiększenie § 4300. Oszczędności jednostka 
chciałaby przeznaczyć na pokrycie zobowiązania związanego z planowanym przeniesieniem 
programu kadrowo-płacowego ROMAD, księgowego PUMA, Programu Płatnik, podpisu 
elektronicznego i innych niezbędnych plików z używanego komputera do nowo zakupionego 
laptopa.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Wszystkie powyższe decyzje Zarządu zawarte zostały w uchwale Nr 70/242/2020 w 
sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. Została ona podjęta jednogłośnie. 

p. Lech Brzozowski  podziękował Pani Skarbnik za budżet obywatelski.  
p. Renata Mróz odpowiedziała, że przygotowała pierwszą uchwałę, a technicznie p. Jolanta 

Tymińska z wydziałem dalej działa. Sprawnie to ruszyło i sądzi, że zda egzamin. 



Ad. VI.1. 
p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie zwiększenia 

wynagrodzenia miesięcznego dyrektorowi Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na czas 
funkcjonowania Szpitala Tymczasowego w Nidzicy. Zaznaczyła, że dyrektor ZOZ proponuje 
się wynagrodzenie miesięczne w wysokości 21.600 zł (na czas funkcjonowania szpitala 
tymczasowego). Dyrektor otrzymywała wynagrodzenie miesięczne w wysokości 10.800 zł. 

Starosta Marcin Paliński podkreślił, że wynagrodzenie to obowiązywać będzie tylko w 
okresie funkcjonowania Szpitala Tymczasowego. Wydatek ten nie obciąża budżetu powiatu, 
tylko Narodowy Fundusz Zdrowia.  

Uwag i pytań nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 70/243/2020 w 
sprawie zwiększenia wynagrodzenia miesięcznego dyrektorowi Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy na czas funkcjonowania Szpitala Tymczasowego w Nidzicy, 
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 
p. Paweł Przybyłek zapytał, czy ktoś będzie zatrudniony na miejsce p. Malinowskiej? 
Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że ogłoszony jest konkurs na stanowisko z-cy 

dyrektora ZOZ. 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 

 
Protokołowała:  

/-/ Inspektor 
Małgorzata Jarka  

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


